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Burgerforum Nieuwsbrief 
“Van de straat naar de raad”  

 
We zijn blij met…………….. 

 
 

❖ Verlaging kosten verlenging gehandicapten parkeerkaart (mét en zónder medische keuring) 
❖ Het opstarten van diverse bouwplannen 
❖ De korting op de afvalstoffenheffing 
❖ Het reserveren van gelden voor een nieuwe sporthal in De Lutte 
❖ Verbeteringen op het inkomsten- en armoedebeleid 
❖ Instandhouding voorrangsregeling huurwoningen voor bepaalde doelgroepen 
❖ De nieuwe opzet van de vrijwilligers dag en extra inzet mantelzorgers en eenzaamheid  
❖ De avondopenstelling gemeenteloket op de donderdagavond 
❖ Het fonds verduurzaming woningen 
❖ Adoptidee, waarbij Losserse bedrijven samen met kinderen werken aan ideeën 
❖ Aanpassen van stembureaus voor mensen met een gezichts- en hoorbeperking 
❖ Teletolk bij de balie v.h. gemeentehuis voor doven, slechthorenden en mensen   

            met een spraakbeperking 
❖ De opstart van Democracity (spel der democratie) voor groep 8 jongeren 
❖ Het maaklab als creatieve broedplaats 
❖ Kinderburgemeester en kinderraad  
❖ Jeugdplek en -activiteiten in voormalige AJC kantine 
❖ Verhoging van de inkomensgrens voor minimaregeling van 110 naar 120% 
❖ Energietoeslag ook voor zelfstandig wonende jongeren van 18 – 21 jaar 

 
……… en nog veel meer 

 
 

Er wordt verder gewerkt aan…… 
 

 
✓ Een (buurt)bus vanuit Losser naar Glane - Glanerbrug 
✓ Diverse bouwplannen 
✓ Een gemeente waar iedereen mee kan doen  
✓ De centrumplannen in alle dorpskernen 
✓ Acties m.b.t. windprojecten bij De Poppe en achter Aarnink                        
✓ Invulling Aloysiuslocatie                                              
✓ De inclusie-agenda 
✓ Burgerinbreng 

                                                                                         ………. en nog veel meer 
 

 
We maken ons zorgen om….. 

 
 

▪ De stijgende prijzen, waardoor niet alleen minima, maar ook veel werkenden nauwelijks 
of niet meer rond kunnen komen en in de problemen komen. 

▪ De impact van de stikstof- en waterproblematiek op onze boeren 
▪ Het gebrek aan voldoende betaalbare (huur)woningen 
▪ Onzekerheid over de uitkering van het Rijk na 2026 
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Met aandacht voor het belang van een extern gerichte organisatie die nauwe contacten heeft met 
de samenleving. Aandacht voor de impact van de omgevingswet en samenwerkingsverbanden. 
Aangenomen moties ter ondersteuning van onze boeren. Daarnaast heeft Burgerforum 
aangedrongen op versnelling van de woningbouw, maar dan wel met een strategische blik. 
 
En…… de aanhouder wint. Eindelijk verlaging van de leges verlenging gehandicaptenkaart. Sinds 
2017 hard voor gemaakt, nooit (voldoende) steun voor gekregen.  
Ook hier geldt: Niets doen is geen optie. 

  

 Vergaderingen 
 

Naast de raadsvergaderingen 
en alles was daar bij hoort, 
hebben we o.a. ook overleg 
gehad met: 

Jumbo (parkeerplek t.p.v. 
Dust) 

Prowind en Provincie over 
lokaal eigendom en normen 
windturbines 

Dorpsraad De Lutte – over 
windproject De Lutte 

 

En gesprekken over lokale 
samenwerking met Lokaal 
Dinkelland en WG Oldenzaal 
en Burgerbelangen Enschede  

 

 

  

Mails/contacten                             
 

We hebben weer veel 
berichten en reacties van 
inwoners en ondernemers 
binnen gekregen. 

Wij zijn blij met deze reacties 
en vaak nodigen wij mensen 
ook uit om bij een 
vergadering aan te sluiten. 

Daarnaast helpen we ook 
door wegwijs te maken in 
procedures en met het 
opstellen van brieven of 
gewoon een luisterend oor. 

We reageren op reacties op 
Facebook en privéberichtjes 
en leggen verantwoording af 
over onze standpunten 

 

 

Op pad…… 
 

We zijn veel op pad 
geweest    de afgelopen 
maanden. 

Een greep hieruit: 
-Voedselbos Glane 
-Twenteboard 
-RTV NOT 
-Provincie (buurtbus) 
-Provincie (cursus Inge) 
-RTL Z (windturbines  
 achter Aarnink) 
-Dag van de Raad 
-Bruisend Overdinkel 
-Grafschafter    
 Nachrichten (over  
 grensoverschrijdende   
 projecten) 
-En en en….. 
 

KINDERBURGEMEESTER EN 
KINDERRAAD 

 

Op 8 november is de 
kinderburgemeester en 
kinderraad plechtig 
geïnstalleerd. Uiteraard waren 
wij daarbij aanwezig. 

De stem van onze jeugd wordt 
nu ook gehoord en serieus 
genomen door hen een officiële 
plek te geven in onze 
gemeentepolitiek!  
 

https://www.linkedin.com/feed/hashtag/?keywords=boeren&highlightedUpdateUrns=urn%3Ali%3Aactivity%3A7130519368148373504
https://www.linkedin.com/feed/hashtag/?keywords=gehandicaptenkaart&highlightedUpdateUrns=urn%3Ali%3Aactivity%3A7130519368148373504
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Inspreken provinciehuis Zwolle   (Martha 
Horstman) 

Martha maakt zich samen met Henry hard 
voor de realisatie van een buurtbus in 
Glane.  

Daarvoor heeft ze ook ingesproken bij de 
commissie Verkeer en Vervoer van de 
provincie Overijssel. Daaruit zijn ook 
nieuwe contacten ontstaan waar we ons 
voordeel mee kunnen doen. 

 

Martha aan het woord 

We praten al 5 jaar over de noodzaak van een buurtbus tussen Losser Glane Glane-Beekhoek en 
Glanerbrug. In ons coalitie-akkoord staat ook hoe belangrijk goed openbaar vervoer is om sociaal 
verbonden te blijven. Voor de leefbaarheid is het belangrijk dat kleine kernen bereikbaar zijn en 
blijven. De bus via Glane laten rijden bleek niet haalbaar, daarom is ingezet op een buurtbus. 

Glane en Glane-Beekhoek zijn verstoken van alle belangrijke voorzieningen, denk daarbij aan het 
aanvragen van rijbewijs, paspoort en alles wat we moeten regelen op het gebied van zorg, werk en 
inkomen. Maar denk daarbij ook aan bezoek aan de huisarts, het ziekenhuis en de tandarts en aan  
aansluiting met buslijn 61-64 of lijn 3 en/of de trein Enschede – Gronau. 

Afgelopen zomer hebben we een brief naar de provincie gestuurd met de vraag of we konden 
inspreken bij de commissie verkeer en vervoer. Op 20 september ben ik  samen met Marijke, 
Jeroen en Annieta uit Glane naar Zwolle gegaan en heb ingesproken. Dat ging erg goed en heeft 
ons weer een stap verder gebracht. In december gaan we met de concessiehouder naar Arriva om 
de mogelijkheden te bespreken. 

We moesten eerst vrijwilligers gaan zoeken, minimaal 40 chauffeurs om te kunnen starten. En die 
hebben we inmiddels! Maar we willen graag naar 55 vrijwilligers om een 3 weken rooster te 
kunnen vullen. Nieuwe aanmeldingen zijn dus nog steeds van harte welkom.                                   

Dat kan bij Martha Horstman 06-53880999 of mailen naar m.Horstman-hoekstra@losser.nl. 

Protest Windturbines 

De windturbines houden ons nog altijd erg bezig en we 
dienen zienswijzen in waar dat maar mogelijk is in de 
procedure, zowel wat het project De Lutte betreft als het 
windproject achter Gut Aarnink Zandbergen Losser. 
Daarnaast zoeken wij de pers op en hebben we diverse 
gesprekken gehad en delen we kennis en informatie.   

De petitie tegen de 6 enorme windturbines achter Aarnink 
loopt en de eerste zienswijze is weg. Daarnaast hebben we 
inmiddels intensief contact met de protestgroep GWW 
(Gegen Windräder im Wald).                                                   

U kunt de petitie nog tekenen zie onze website 
www.burgerforum.com en Facebook Burgerforum of via de 
link 
https://www.petities.com/petittie_tegen_de_windturbines_achter_aarnink_bij_de_zandbergen_losser 

mailto:m.Horstman-hoekstra@losser.nl
http://www.burgerforum.com/
https://www.petities.com/petittie_tegen_de_windturbines_achter_aarnink_bij_de_zandbergen_losser
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 Hier worden we blij van… zo mooi is de Zandbergen, laten we dat vooral zo houden! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  foto 

  Eddy  

  Oude Voshaar 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
  Burgerforum vindt contact met  
  onze burgers heel belangrijk.  
  Dit voor input en de politiek van  
 “de straat naar de raad” te  
  kunnen brengen. 
 
  Maar we vinden het ook     
  belangrijk alle informatie zoveel 
  mogelijk met onze inwoners   
  te delen. Open en transparant.  
  Verantwoording afleggen over  
  waar we voor staan hoort daar  
  ook bij. 
 
 Maar hoe brengen we onze  
 boodschap zo goed mogelijk   
 over. Daar ging het over bij  
 deze training. 
    
 Hoe maak je zo effectief mogelijk   
 gebruik van sociale media en   
 bereik je zoveel mogelijk  
 inwoners. 
  
 We hebben veel geleerd deze  
 morgen en de contacten lopen 
 nog door…..dus we blijven leren 
 om u nog beter van dienst te 
 kunnen zijn! 
 

  

E n  w e  h a d d e n  n o g  e e n  h e e l  i n t e r e s s a n t e  
e n  l e e r z a m e  P R - t r a i n i n g  
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Wilt u met ons meedenken, meepraten, ideeën delen of een keer bij een 
vergadering van ons aanschuiven. 

Dat kan! 

Wij staan daar voor open. 

Wilt u deze nieuwsbrief ook per mail ontvangen? 

Dat kan! 

Mail naar info@burgerforum.com 

of stuur ons een privé berichtje op Facebook  

 

Kijk voor uitgebreide informatie op onze website www.burgerforum.com Op 
Facebook, Twitter en Instagram Burgerforum 

 

Wij staan voor u klaar 
 

mailto:info@burgerforum.com
http://www.burgerforum.com/

